
Title (en)
Transfer needle with internal spring tip

Title (de)
Umhängenadel mit innen liegender Federspitze

Title (fr)
Aiguille de transfer avec pointe de ressort installée à l'intérieur

Publication
EP 2096200 A1 20090902 (DE)

Application
EP 08003528 A 20080227

Priority
EP 08003528 A 20080227

Abstract (en)
The needle (1) has a longitudinal needle body (5) and a transfer spring (8) with an end permanently connected to the needle body and projecting
laterally beyond the needle body and another end seated in a longitudinal slit of the needle body. The longitudinal slit includes an inlet that is open
toward the fixed end of the transfer spring, where the needle body includes an elongated form with a hook (6) on its one end, and the longitudinal slit
is open on a side facing away from the hook.

Abstract (de)
Bei einer erfindungsgemäßen Umhängenadel (1) mit mindestens einer Umhängefeder (8) ist diese Umhängefeder (8) an einem Ende in einer
vorzugsweise seitlichen Tasche oder Vertiefung des Nadelkörpers gehalten, während die Spitze der Umhängefeder in einem Längsschlitz des
Nadelkörpers liegt. Dieser Längsschlitz (24) weist einen Eingang (25) auf, der in Längsrichtung (L9 des Nadelkörpers (5) offen ist. Der Eingang (25)
des Längsschlitzes (24) liegt an einem von dem Haken 6 weg liegenden Ende des Längsschlitzes (24).
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